

LIMITED WARRANTY AND CONNECTED EQUIPMENT GUARANTEE

LX1500GU3-FC

CYBERPOWER WARRANTY:

Read the following terms and conditions carefully before using the CyberPower LX1500GU3-FC (the Product). By using the Product you consent to be bound by and become a party to the terms and conditions of this Limited Warranty (referred to as "Warranty"). If you do not agree to the terms and conditions of this Warranty, you should return the Product for a full refund prior to using it.

WHO IS PROVIDING THIS WARRANTY?

CyberPower Systems (USA), Inc. ("CyberPower") provides this Limited Warranty. Except as required by law, this Warranty only covers the original purchaser ("Initial Customer"). The Warranty may not be transferred to any third party and coverage ends if the Initial Customer sells or otherwise transfers the Product. To be covered the Initial Customer must still be the owner of the Product at the time of the failure that results in the claim made under this Warranty ("Occurrence").

WHAT DOES THIS WARRANTY COVER?

This Warranty is a Limited Warranty, subject to the limitations and exclusions set forth herein. This Warranty covers defects in design, materials and workmanship in the Product under normal use and conditions and when installed and used in accordance with this manual. It also covers equipment connected to the Product at the time of the Occurrence ("Connected Equipment") that was damaged due to the failure of the Product. All implied warranties are disclaimed to fullest extent allowed by law, and in any event, including any implied warranties of merchantability, fitness for a specific purpose, and quality are limited to the duration of the Warranty granted hereunder. This Warranty only applies to consumers, and shall not apply in any commercial contexts absent express contractual arrangements between CyberPower and the purchaser.

WHAT IS THE PERIOD OF COVERAGE?

This warranty covers the Product for three years from the date of purchase, whereby the Product will be free from defects in design, material and workmanship subject to the terms of this Warranty. Any implied warranties claim shall be limited to three years from the date of purchase.

WHO IS COVERED?

This warranty only covers the Original Purchaser. Coverage ends if you sell or otherwise transfer the Product.

HOW DO YOU GET WARRANTY SERVICE?

1. Before contacting CyberPower, identify your Product model number and the Purchase Date
2. Visit our website at www.CyberPowerSystems.com/support or call us at (877) 297-6937.
3. If your Product requires warranty service you must provide a copy of your dated purchase receipt or invoice.
4. Pack and ship the product to CyberPower and all claim forms that CyberPower provides to you. Show the Claim Number on the shipping label or include it with the product. You must prepay all shipping costs, you are responsible for packaging and shipment.

HOW LONG DO I HAVE TO MAKE A CLAIM?

All claims must be made within ten (10) days of the occurrence.

WHAT WILL WE DO TO CORRECT PROBLEMS?

CyberPower or its representative will inspect and examine the Product. CyberPower reserves the right to inspect the Product, any and all Connected Equipment, and the site of the Occurrence. The Product and all Connected Equipment must remain available for inspection until the claim is finalized. If it is determined by CyberPower or its representative, in its sole discretion, that a defect resulted in failure of the Product during its normal use, CyberPower's sole responsibility is to repair, replace, or refund the Product (at CyberPower's sole option).

If it is determined by CyberPower or its representative, in its sole discretion, that the Connected Equipment was damaged by the Occurrence, CyberPower will pay to repair or replace the damaged Connected Equipment, at CyberPower's option, at an amount equal to the fair market value (NOT REPLACEMENT COST) which may be shown by blue book pricing or comparable sales data, of the Connected Equipment at the time of the Occurrence, or the original purchase price of the Connected Equipment, whichever is less, up to the maximum amount of: \$500,000 for LX1500GU3-FC.

WHO PAYS FOR SHIPPING?

We pay when we send items to you; you pay when you send items to us.

WHAT ARE SOME EXAMPLES OF WHAT THIS WARRANTY DOES NOT COVER?

This Warranty does not cover or apply to: Products which are not defective or broken; Products that are working as described in the user manual; to any abnormal wear, misuse, modification, operation or storage outside environmental limits of the Product or the equipment connected to it, nor for damage while in transit or in storage, nor if there has been improper operation or maintenance, or use with items not designed or intended for use with the Product, such as laser printers, appliances, aquariums, medical or life support devices, etc. All warranties are null and void if, in CyberPower's sole discretion

CyberPower determines: the Product in use during the Occurrence is not provided to CyberPower or its representative for inspection upon CyberPower's or its representative's request at the sole expense of the Original Purchaser; that the Product or Connected Equipment have been improperly installed, altered in any way or tampered with; that the damage did not result from the Occurrence or that no Occurrence in fact took place; the repair or replacement of the Connected Equipment is covered under a manufacturer's warranty; or if CyberPower or its representative determines that the Product or the Connected Equipment were not used under normal operating conditions, or were not used in accordance with all labels or instructions provided with the Product.

CyberPower does not cover or undertake any liability in any event for any of the following:

1. Damage from any circumstance described as excluded above with respect to the Product.
2. Loss of or damage to data, records, or software or the restoration of data or records, or the reinstallation of software.
3. Damage from causes other than AC Power Line Transients, spikes, or surges on properly installed, grounded and code-compliant 120 volt utility power lines in the United States.
4. Damage caused by unprotected phone, network, or coaxial cables. If the connected phone, network, or coaxial cables are not protected the Warranty is null and void if a power disturbance damages your Connected Equipment through the phone, network, or coaxial lines. You are only covered if the disturbance entered through the AC lines.
5. Damage caused by voltage spikes lasting longer than 1ms. The Product was designed to eliminate disrupting and damaging effects of momentary (less than 1ms) voltage spikes or impulses from lightning or other power transients. If it can be shown that a voltage spike lasting longer than 1ms has occurred, the Occurrence will be deemed outside the rated capabilities of the Product and the Limited Warranty is void.
6. Damage following any alternation, modification, or tampering with the Product.
7. Damage when the Product was not installed or used in accordance with the user manual.
8. Damage when the Product is used contrary to any instructions provided with the Product, or for any unintended or prohibited use.

WHAT OTHER LIMITATIONS APPLY?

To the extent permitted by law, this Warranty and the remedies set forth are your sole and exclusive remedy and are provided in lieu of all other warranties, remedies and conditions, whether oral, written, statutory, express or implied. CyberPower disclaims all statutory and implied warranties, including without limitation, warranties of merchantability, quality, and fitness for a particular purpose and warranties against hidden or latent defects, to the fullest extent permitted by law. In so far as such warranties cannot be disclaimed, CyberPower limits the duration and remedies of such warranties to one year or the duration of this Limited Warranty if so required, and, at CyberPower's option, the repair or replacement services described herein. Some States do not allow limitations on how long an implied warranty (or condition) may last, so the limitation described above may not apply to you. CyberPower may, as a condition of fulfilling duties under this

warranty, including by way of example the replacement or refund of the Product, that Consumer demonstrate that the Product be provided to CyberPower and be free and clear of liens and other encumbrances.

1. This Warranty does not apply unless the Product and the equipment that was connected to it were connected to properly wired and grounded outlets (including compliance with electrical and safety codes of the most current electrical code), without the use of any adapters or other connectors.
2. The Product must have been plugged directly into the power source and the equipment connected to the Product must be directly connected to the Product and not “daisy-chained” together in serial fashion with any extension cords, another Product or device similar to the Product, surge suppressor, or power tap. Any wrongful installation voids the Warranty.
3. The Product and equipment connected to it must have been used properly in a suitable and proper environment and in conformance with any license, instruction manual, or warnings provided with the Product and the equipment connected to it.
4. The Product must have been used at all times within the limitations on the Product’s VA/Watt capacity.
5. Damage from causes other than AC Power Line Transients, spikes, or surges on properly installed, grounded and code-compliant 120 volt power lines in the United States when properly installed and connected.
6. Damage from any circumstance described as excluded above with respect to the Product.
7. CyberPower excludes any liability for indirect, special, incidental or consequential damages, whether for any injury, damage to or loss of property, loss of profits, business interruption, or loss of information or data.
8. The Product is not designed or intended for use in hazardous environments requiring fail-safe performance, or for use in any circumstance in which the failure of the Product could lead directly to death, personal injury, or severe physical or property damage, or that would affect operation or safety of any medical or life support device (collectively, “High Risk Activities”). CyberPower expressly disclaims any express or implied warranty of fitness for High Risk Activities or with aquariums. CyberPower does not authorize use of any Product in any High Risk Activities or with Aquariums. ANY SUCH USE IS IMPROPER AND IS A MISUSE OF THE PRODUCT.
9. CyberPower may, as a condition of fulfilling duties under this warranty, including by way of example the replacement or refund of the Product, that Consumer demonstrate that the Product be provided to CyberPower and be free and clear of liens and other encumbrances. CyberPower reserves the right of subrogation

under any existing insurance policies the Initial Customer may have. CyberPower’s obligation is reduced by any amounts that the Initial Customer is entitled to recover from other sources regarding the Connected Equipment, including insurance, other warranty, or extended warranty coverage, whether or not the Initial Customer makes a claim for recovery.

10. TO THE FULLEST EXTENT PERMITTED BY LAW, CYBERPOWER SHALL HAVE NO LIABILITY FOR DIRECT, INDIRECT, SPECIAL, INCIDENTAL, PUNITIVE, MULTIPLE, OR CONSEQUENTIAL DAMAGES OF ANY KIND, WHETHER FOR DAMAGE TO OR LOSS OF PROPERTY (EXCEPT AND ONLY FOR THE SPECIFIC CONNECTED EQUIPMENT WARRANTY DESCRIBED HEREIN), FOR INJURY OR DAMAGE TO BUSINESS, BUSINESS INTERRUPTION, LOSS OF INFORMATION OR DATA, OR LOSS OF PROFITS, REVENUES OR GOODWILL. CYBERPOWER SHALL HAVE NO LIABILITY FOR PERSONAL INJURY UNDER THIS WARRANTY. THESE EXCLUSIONS APPLY REGARDLESS OF CAUSE, WHETHER ARISING UNDER BREACH OF CONTRACT, TORT (INCLUDING NEGLIGENCE OR FAULT), STRICT LIABILITY OR OTHERWISE, EVEN IF ADVISED OF THE POSSIBILITY OF SUCH. THE PREVAILING PARTY SHALL BE ENTITLED TO THEIR COSTS, DISBURSEMENTS AND REASONABLE ATTORNEY’S FEES AND FOR ANY CLAIM UNDER THE WARRANTY OR OTHERWISE ASSOCIATED WITH THE PRODUCT. Some States do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, or forum selection clauses, so those limitations may not apply to you. This Warranty gives you specific legal rights and you may have other rights, which vary from State to State. Additionally, State law may adjust the terms of the Warranty or the State or Province may impose additional obligations, or additional “implied warranties.” To the extent necessary to comply with those laws, the terms of this Warranty should be read to adjust to those requirements only to the extent necessary to comply with such local law. Where any term of this Warranty is prohibited by such laws, that term shall be null and void, but the remainder of the Limited Warranty shall remain in full force and effect.
11. Unless prohibited by law, all claims concerning the Product or regarding the Warranty shall be limited to the remedies and limitations set forth here, and otherwise governed by Minnesota law. Any action to enforce these terms shall be in the state and federal courts serving Shakopee, Minnesota, without reference to conflict of law principles, and the parties expressly consent to jurisdiction in that venue. The parties agree that the United Nations Convention on Contracts for the International Sale of Goods shall not apply. However, before bringing a claim for a breach of a warranty, a claimant shall pursue a Warranty Claim with CyberPower as set forth in this Warranty. Thereafter, the parties shall resolve their

dispute by binding arbitration. Any controversy or claim arising out of or relating to this contract, or the breach thereof, shall be settled by arbitration administered by the American Arbitration Association in accordance with its Consumer Arbitration Rules and judgment on the award rendered by the arbitrator may be entered in any court having jurisdiction thereof. Claims shall be heard by a single arbitrator. The place of arbitration shall be Minneapolis, Minnesota, United States and shall be governed by the laws of the State of Minnesota. Hearings will take place pursuant to the standard procedures of the Consumer Arbitration Rules that contemplate in person hearings. The arbitrators will have no authority to award punitive or other damages not measured by the prevailing party’s actual damages, except as may be required by statute. The arbitrator shall not award consequential damages in any arbitration initiated under this section. Any award in an arbitration initiated under this clause shall be limited to monetary damages and shall include no injunction or direction to any party other than the direction to pay a monetary amount. Each party shall bear its own costs and expenses and an equal share of the arbitrator’s and administrative fees of arbitration. The award of the arbitrator shall be accompanied by a reasoned opinion. Except as may be required by law, neither a party nor an arbitrator may disclose the existence, content, or results of any arbitration hereunder without the prior written consent of both parties. The parties agree that failure or refusal of a party to pay its required share of the deposits for arbitrator compensation or administrative charges shall constitute a waiver by that party to present evidence or cross-examine witness. In such event, the other party shall be required to present evidence and legal argument as the arbitrator may require for the making of an award. Such waiver shall not allow for a default judgment against the non-paying party in the absence of evidence presented as provided for above.

12. This Warranty is valid in all 50 U.S. states and the District of Columbia. All other countries or territories are expressly excluded. The Warranty is null and void if CyberPower or its representative determines, in its sole discretion, that the Product or Connected Equipment has been improperly installed, operated, applied or maintained, operated in a failure mode or not in compliance with any license, instructions, labels, or warnings provided with the Product or the Connected Equipment, or if the Product or Connected Equipment has been altered in any way or tampered with. The Product must have been used at all times within the limitations of the Product’s ratings and specifications.

WHERE CAN I GET MORE INFORMATION?

CyberPower is the warrantor under this Limited Warranty.

For further information please contact CyberPower at:

Cyber Power Systems (USA), Inc.
4241 12th Ave E., STE 400, Shakopee, MN 55379
(877) 297-6937 | www.CyberPowerSystems.com/support

This document is believed to be accurate, however CyberPower reserves the right to modify the contents at any time, without prior notice, and does not assume any responsibility for omissions or errors.

CyberPower also reserves the right to change, without prior notice, product offerings or specifications. For current product information and offerings please visit our website at www.CyberPowerSystems.com.

This Warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights which vary from State to State. The provisions above are severable. If any such provision is held to be unenforceable, such provision shall be reformed only to the extent necessary to make it enforceable.

CyberPower encourages environmentally sound methods for disposal and recycling of its products. Please dispose and/or recycle this Product and any batteries in accordance with your local regulations.

WARNING:

This product can expose you to chemicals including Styrene, which are known to the State of California to cause cancer, and Bisphenol A (BPA), which are known to the State of California to cause birth defects or other reproductive harm. For more information go to <http://www.P65Warnings.ca.gov>.

All rights reserved. Reproduction without permission is prohibited.

GARANTIE LIMITÉE ET GARANTIE DU MATÉRIEL CONNECTÉ

LX1500GU3-FC

GARANTIE CYBERPOWER :

Lisez attentivement les conditions générales suivantes avant d'utiliser le LX1500GU3-FC CyberPower (le Produit). En utilisant le Produit, vous acceptez d'être lié et de devenir partie aux termes et conditions de cette Garantie Limitée (appelée « Garantie »). Si vous n'acceptez pas les termes et conditions de cette Garantie, vous devez retourner le Produit pour un remboursement complet avant de l'utiliser.

QUI FOURNIT CETTE GARANTIE ?

Cyber Power Systems (États-Unis), Inc. (« CyberPower ») fournit cette Garantie Limitée. Sauf si la loi l'exige, cette Garantie ne couvre que l'acheteur d'origine (« Client Initial »). La Garantie ne peut être transférée à un tiers et la couverture prend fin si le Client Initial vend ou transfère autrement le Produit. Pour être couvert, le Client Initial doit toujours être le propriétaire du Produit au moment de la défaillance qui entraîne la réclamation faite en vertu de cette Garantie (« Événement »).

QUE COUVRE CETTE GARANTIE?

Cette Garantie est une Garantie Limitée, soumise aux limitations et exclusions énoncées dans les présentes. Cette Garantie couvre les défauts de conception, de matériaux et de fabrication du Produit dans des conditions normales d'utilisation et lorsqu'il est installé et utilisé conformément à ce manuel. Elle couvre également l'équipement connecté au Produit au moment de l'Événement (« Équipement Connecté ») qui a été endommagé en raison de la défaillance du Produit. Toutes les garanties implicites sont rejetées dans toute la mesure permise par la loi et, dans tous les cas, y compris les garanties implicites de qualité marchande, d'adéquation à un usage spécifique et de qualité, sont limitées à la durée de la Garantie accordée en vertu des présentes. Cette Garantie ne s'applique qu'aux consommateurs et ne s'appliquera dans aucun contexte commercial en l'absence d'accords contractuels exprès entre CyberPower et l'acheteur.

QUELLE EST LA PÉRIODE DE COUVERTURE ?

Cette Garantie couvre le Produit pendant trois ans à compter de la date d'achat, le Produit étant exempt de défauts de conception, de matériaux et de fabrication, sous réserve des conditions de cette Garantie. Toute demande de Garantie implicite sera limitée à trois ans à compter de la date d'achat.

QUI EST COUVERT ?

Cette Garantie ne couvre que l'acheteur d'origine. Fin de la couverture si vous vendez ou transférez autrement le Produit.

COMMENT OBTENIR UN SERVICE DE GARANTIE ?

1. Avant de contacter CyberPower, identifiez le numéro de modèle de votre Produit et la date d'achat
2. Visitez notre site Web à l'adresse www.CyberPowerSystems.com/support ou appelez-nous au (877) 297-6937.
3. Si votre Produit nécessite un service de Garantie, vous devez fournir une copie de votre reçu d'achat ou de votre facture datée.
4. Emballez et expédiez le Produit à CyberPower ainsi que tous les formulaires de réclamation que CyberPower vous fournit. Indiquez le numéro de demande sur l'étiquette de l'emballage ou incluez-le avec le Produit. Vous devez prépayer tous les frais d'expédition, vous êtes responsable de l'emballage et de l'expédition.

COMBIEN DE TEMPS AI-JE POUR FAIRE UNE RÉCLAMATION ?

Toutes les réclamations doivent être faites dans les dix (10) jours suivant l'Événement.

QUE FAISONS-NOUS POUR CORRIGER LES PROBLÈMES ?

CyberPower ou son représentant inspectera et examinera le Produit. CyberPower se réserve le droit d'inspecter le Produit, tout Équipement Connecté et le site de l'Événement. Le Produit et tous les équipements connectés doivent rester disponibles pour inspection jusqu'à ce que la réclamation soit finalisée. S'il est déterminé par CyberPower ou son représentant, à sa seule discrétion, qu'un défaut a entraîné une défaillance du Produit lors de son utilisation normale, la seule responsabilité de CyberPower est de réparer, remplacer ou rembourser le Produit (à la seule discrétion de CyberPower).

S'il est déterminé par CyberPower ou son représentant, à sa seule discrétion, que l'Équipement Connecté a été endommagé par l'Événement, CyberPower paiera pour réparer ou remplacer l'Équipement Connecté endommagé, au choix de CyberPower, à un montant égal à la juste valeur marchande (PAS LE COÛT DE REMPLACEMENT) qui peut être indiqué par les prix du livre bleu ou des données de vente comparables, de l'Équipement Connecté au moment de l'Événement, ou le prix d'achat d'origine de l'Équipement Connecté, selon le montant le moins élevé, jusqu'au montant maximum de : \$500,000 pour LX1500GU3-FC.

QUI PAYE POUR L'EXPÉDITION?

Les éléments que nous vous envoyons sont à notre charge ; les éléments que vous nous envoyez sont à votre charge.

QUELS SONT QUELQUES EXEMPLES DE CE QUE LA LA GARANTIE NE COUVRE PAS ?

Cette Garantie ne couvre pas ou ne s'applique pas à : Produits qui ne sont pas défectueux ou cassés ; Produits qui fonctionnent comme décrit dans le manuel d'utilisation ; à toute usure anormale, mauvaise utilisation, modification, fonctionnement ou stockage en dehors des limites environnementales du Produit ou de l'équipement qui y est connecté, ni pour les dommages pendant le transport ou le stockage, ni s'il y a eu un fonctionnement ou un entretien incorrect, ou une utilisation avec des éléments non conçus ou destinés à être utilisés avec le Produit, tels que les imprimantes laser, les appareils électroménagers, les aquariums, les appareils médicaux ou de survie, etc. Toutes les garanties sont nulles et non avenues si, à la seule discrétion de CyberPower, CyberPower détermine : le Produit utilisé pendant l'Événement n'est pas fourni à CyberPower ou à son représentant pour inspection à la demande de CyberPower ou de son représentant aux seuls frais de l'Acheteur d'origine ; que le Produit ou l'équipement connecté ont été mal installés, modifiés de quelque manière que ce soit ou altérés ; que le dommage n'a pas résulté de

l'Événement ou qu'aucun Événement n'a en fait eu lieu ; la réparation ou le remplacement de l'Équipement Connecté est couvert par une Garantie du fabricant ; ou si CyberPower ou son représentant détermine que le Produit ou l'équipement connecté n'a pas été utilisé dans des conditions de fonctionnement normales, ou n'a pas été utilisé conformément à toutes les étiquettes ou instructions fournies avec le Produit.

CyberPower ne couvre ni n'assume aucune responsabilité en aucun cas pour l'un des éléments suivants :

1. Tous dommages survenus dans les conditions décrites comme exclues ci-dessus concernant le Produit.
2. Perte ou endommagement des données, des dossiers ou des logiciels ou la restauration de données ou registres ou la réinstallation du logiciel.
3. Dommages dus à des causes autres que les lignes d'alimentation en courant alternatif transitoires, pointes ou surtensions sur des lignes d'alimentation en courant alternatif de 120 volts correctement installées, mises à la terre et conformes au code aux États-Unis.
4. Dommages causés par des câbles téléphoniques, réseau ou coaxiaux non protégés. Si les câbles téléphoniques, réseau ou coaxiaux connectés ne sont pas protégés, la Garantie est nulle et non avenue si une panne de courant endommage votre équipement connecté via les lignes téléphoniques, réseau ou coaxiales. Vous n'êtes couvert que si la perturbation est entrée par les lignes AC.
5. Dommages causés par des pointes de tension d'une durée supérieure à 1 ms. Le Produit est conçu pour éliminer les effets nuisibles résultant de pics de tension ou d'impulsions provoquées par la foudre ou d'alimentations transitoires (moins de 1 ms). S'il peut être démontré qu'un pic de tension d'une durée supérieure à 1 ms s'est produit, l'Occurrence sera considérée en dehors des capacités nominales du Produit et la Garantie Limitée est annulée.
6. Dommages consécutifs à toute altération, modification ou altération du Produit.
7. Dommages lorsque le Produit n'a pas été installé ou utilisé conformément au manuel d'utilisation.
8. Dommages lorsque le Produit est utilisé contrairement aux instructions fournies avec le Produit, ou pour toute utilisation non intentionnelle ou interdite.

QUELLES AUTRES LIMITATIONS S'APPLIQUENT ?

Dans la mesure permise par la loi, cette Garantie et les recours énoncés constituent votre recours unique et exclusif et remplacent toutes les autres garanties, recours et conditions, qu'ils soient oraux, écrits, statutaires, exprès ou implicites. CyberPower décline toutes les garanties légales et implicites, y compris, sans s'y limiter, les garanties de qualité marchande, de qualité et d'adéquation à un usage particulier et les garanties contre les vices cachés ou latents, dans toute la mesure permise par la loi. Dans la mesure où ces garanties ne peuvent pas être exclues, CyberPower limite la durée et les recours de ces garanties à un an ou la durée de cette Garantie Limitée si nécessaire, et, à la discrétion de CyberPower, les services de réparation ou de remplacement décrits ici. Certains États n'autorisent pas les limitations sur la durée d'une Garantie (ou condition) implicite, de sorte que la limitation décrite ci-dessus peut ne pas s'appliquer à vous. CyberPower peut, comme condition de remplir les obligations en vertu de cette Garantie, y compris à titre d'exemple le remplacement ou le remboursement du Produit, que le Consommateur démontre que le Produit est fourni à CyberPower et qu'il est libre et dégagé de privilèges et autres charges.

1. Cette Garantie ne s'applique pas si le Produit et l'équipement y étant connecté n'ont pas été branchés dans des prises correctement câblées et reliées à la terre (y compris la conformité aux codes sur la sécurité et sur l'électricité du code de l'électricité le plus récent) sans l'utilisation d'un adaptateur ou d'autres connecteurs.
2. Le Produit doit avoir été branché directement à la source d'alimentation secteur et l'équipement connecté à l'appareil doit être connecté directement au Produit et non « en série » avec des rallonges, un autre Produit ou dispositif similaire au Produit, parasurtenseur ou prise de courant. Toute mauvaise installation annule la Garantie.
3. Le Produit et le matériel y étant connecté doivent avoir été utilisés correctement dans un environnement adéquat et approprié et en conformité avec toute licence, manuel d'instruction ou avertissements fournis avec le Produit et le matériel y étant connecté.
4. Le Produit doit avoir été utilisé à tout moment dans les limites de la capacité VA/Watt du Produit.
5. Les dommages causés par des causes autres que les transitoires, les pointes ou les surtensions de la ligne d'alimentation CA sur les lignes électriques de 120 volts correctement installées, mises à la terre et conformes au code aux États-Unis lorsqu'elles sont correctement installées et connectées.
6. Tous dommages survenus dans les conditions décrites comme exclues ci-dessus concernant le Produit.
7. CyberPower exclut toute responsabilité pour les dommages indirects, spéciaux, accessoires ou consécutifs, qu'il s'agisse de blessures, de dommages ou de pertes de biens, de pertes de bénéfices, d'interruption d'activité ou de perte d'informations ou de données.
8. Le Produit n'est pas conçu ou destiné à être utilisé dans des environnements dangereux nécessitant des performances de sécurité, ou pour une utilisation dans des circonstances dans lesquelles la défaillance du Produit pourrait entraîner directement la mort, des blessures corporelles ou des dommages matériels ou physiques graves, ou qui affecter le fonctionnement ou la sécurité de tout appareil médical ou d'assistance vitale (collectivement, les « activités à haut risque »). CyberPower décline expressément toute Garantie émise ou tacite de convenance pour les activités à risque élevé ou avec des aquariums. CyberPower n'autorise pas l'utilisation de tout Produit dans des activités à haut risque ou avec des aquariums. UNE TELLE UTILISATION EST INAPPROPRIÉE ET CONSTITUE UNE MAUVAISE UTILISATION DU PRODUIT.
9. CyberPower peut, comme condition de remplir les obligations en vertu de cette Garantie, y compris à titre d'exemple le remplacement ou le remboursement du Produit, que le Consommateur démontre que le Produit est fourni à CyberPower et qu'il est libre et déchargé de privilèges et autres charges. CyberPower se réserve le droit de subrogation en vertu de toute police d'assurance existante que le Client Initial pourrait avoir.

- L'obligation de CyberPower est réduite de tout montant que le Client Initial est en droit de récupérer auprès d'autres sources concernant l'équipement connecté, y compris l'assurance, une autre Garantie ou une couverture de Garantie étendue, que le Client Initial fasse ou non une demande de récupération.
10. DANS TOUTE LA MESURE AUTORISÉE PAR LA LOI, CYBERPOWER N'A AUCUNE RESPONSABILITÉ POUR LES DOMMAGES DIRECTS, INDIRECTS, SPÉCIAUX, ACCESSOIRES, PUNITIFS, MULTIPLES OU CONSÉCUTIFS DE QUELQUE NATURE QUE CE SOIT, QUE CE SOIT POUR LES DOMMAGES OU LA PERTE DE BIENS (SAUF ET UNIQUEMENT POUR LES ÉQUIPEMENTS SPÉCIFIQUES CONNECTÉS GARANTIE DÉCRITE AUX PRÉSENTES), POUR LES BLESSURES OU LES DOMMAGES À L'ACTIVITÉ, L'INTERRUPTION D'ACTIVITÉ, LA PERTE D'INFORMATIONS OU DE DONNÉES, OU LA PERTE DE PROFITS, DE REVENUS OU DE BONNE VOLONTÉ. CYBERPOWER N'ASSUME AUCUNE RESPONSABILITÉ POUR LES BLESSURES CORPORELLES SOUS CETTE GARANTIE. CES EXCLUSIONS S'APPLIQUENT QUELLE QUE SOIT LA CAUSE, QU'ELLE RÉSULTE D'UNE RUPTURE DE CONTRAT, D'UN DÉLIT (Y COMPRIS LA NÉGLIGENCE OU LA FAUTE), DE LA RESPONSABILITÉ STRICTE OU AUTRE, MÊME SI AVISÉ DE LA POSSIBILITÉ D'UN TEL. LA PARTIE AYANT DROIT À LEURS FRAIS, DÉBOURS ET FRAIS D'AVOCAT RAISONNABLES ET POUR TOUTE RÉCLAMATION SOUS LA GARANTIE OU AUTREMENT ASSOCIÉE AU PRODUIT. Certains États n'autorisent pas l'exclusion ou la limitation des dommages indirects ou consécutifs, ou les clauses d'élection de for, de sorte que ces limitations peuvent ne pas s'appliquer à vous. Cette Garantie vous donne des droits légaux spécifiques et vous pouvez avoir d'autres droits, qui varient d'un État à l'autre. De plus, la loi de l'État peut ajuster les conditions de la Garantie ou l'État ou la province peut imposer des obligations supplémentaires ou des « garanties implicites » supplémentaires. Dans la mesure nécessaire pour se conformer à ces lois, les termes de cette Garantie doivent être lus pour s'adapter à ces exigences uniquement dans la mesure nécessaire pour se conformer à cette législation locale. Lorsqu'un terme de cette Garantie est interdit par ces lois, ce terme sera nul et non avenu, mais le reste de la Garantie Limitée restera en vigueur et de plein effet.
 11. Sauf si la loi l'interdit, toutes les réclamations concernant le Produit ou concernant la Garantie seront limitées aux recours et limitations énoncés ici, et autrement régies par la loi du Minnesota. Toute action visant à faire respecter ces conditions doit être portée devant les tribunaux d'État et fédéraux de Shakopee, Minnesota, sans référence aux principes de conflit de lois, et les parties consentent expressément à la juridiction de ce lieu. Les parties conviennent que la Convention des Nations Unies sur les contrats de vente internationale de marchandises ne s'applique pas. Cependant, avant de déposer une réclamation pour violation d'une Garantie, un demandeur doit poursuivre une réclamation au titre de la Garantie auprès de CyberPower, comme indiqué

- dans la présente Garantie. Par la suite, les parties régleront leur différend par arbitrage exécutoire. Toute controverse ou réclamation découlant de ou liée à ce contrat, ou à la violation de celui-ci, sera réglée par arbitrage administré par l'American Arbitration Association conformément à ses règles d'arbitrage des consommateurs et le jugement sur la sentence rendue par l'arbitre pourra être inscrit dans n'importe quel tribunal compétent en la matière. Les réclamations sont entendues par un arbitre unique. Le lieu de l'arbitrage sera Minneapolis, dans le Minnesota, aux États-Unis et sera régi par les lois de l'État du Minnesota. Les audiences auront lieu conformément aux procédures standard des Règles d'arbitrage des consommateurs qui prévoient des audiences en personne. Les arbitres n'auront pas le pouvoir d'accorder des dommages et intérêts punitifs ou autres non mesurés par les dommages réels de la partie gagnante, sauf si la loi l'exige. L'arbitre n'accordera pas de dommages-intérêts consécutifs dans tout arbitrage engagé en vertu du présent article. Toute sentence dans un arbitrage initié en vertu de la présente clause sera limitée à des dommages-intérêts et n'inclura aucune injonction ou instruction à une partie autre que l'instruction de payer un montant monétaire. Chaque partie supporte ses propres frais et dépenses et une part égale des frais d'arbitrage et des frais administratifs de l'arbitrage. La sentence de l'arbitre est accompagnée d'un avis motivé. Sauf si la loi l'exige, ni une partie ni un arbitre ne peut divulguer l'existence, le contenu ou les résultats de tout arbitrage en vertu des présentes sans le consentement écrit préalable des deux parties. Les parties conviennent que le défaut ou le refus d'une partie de payer sa part requise des dépôts pour la rémunération de l'arbitre ou les frais administratifs constituera une renonciation par cette partie à présenter des preuves ou à contre-interroger un témoin. Dans un tel cas, l'autre partie sera tenue de présenter les preuves et les arguments juridiques que l'arbitre peut exiger pour rendre une sentence. Cette renonciation ne permet pas de jugement par défaut à l'encontre de la partie défaillante en l'absence des justificatifs présentés dans les conditions prévues ci-dessus.
12. Cette Garantie est valide dans les 50 États américains et le district de Colombie. Tous les autres pays ou territoires sont expressément exclus. La Garantie est nulle et non avenue si CyberPower ou son représentant détermine, à sa seule discrétion, que le Produit ou l'équipement connecté a été mal installé, utilisé, appliqué ou entretenu, utilisé en mode de défaillance ou non conforme à toute licence, instructions, étiquettes ou avertissements fournis avec le Produit ou l'équipement connecté, ou si le Produit ou l'équipement connecté a été modifié ou altéré de quelque manière que ce soit. Le Produit doit avoir été utilisé à tout moment dans les limites des valeurs nominales et des spécifications du Produit.

OÙ PUIS-JE OBTENIR PLUS D'INFORMATIONS ?

CyberPower est le garant de cette Garantie Limitée.

Pour plus d'informations, veuillez contacter CyberPower au :

Cyber Power Systems (États-Unis), Inc.
4241 12th Ave E., STE 400, Shakopee, MN 55379
(877) 297-6937 | www.CyberPowerSystems.com/support

Ce document est considéré comme exact, mais CyberPower se réserve le droit d'en modifier le contenu à tout moment, sans préavis, et n'assume aucune responsabilité en cas d'omission ou d'erreur. CyberPower se réserve également le droit de modifier, sans préavis, les offres ou spécifications de produits. Pour obtenir des informations

sur les produits et les offres actuelles, veuillez visiter notre site Web à l'adresse www.CyberPowerSystems.com.

Cette Garantie vous donne des droits légaux spécifiques, et vous pouvez également avoir d'autres droits qui varient d'un État à l'autre. Les dispositions ci-dessus sont dissociables. Si une telle disposition est jugée inapplicable, cette disposition ne sera réformée que dans la mesure nécessaire pour la rendre exécutoire.

CyberPower encourage les méthodes respectueuses de l'environnement pour l'élimination et le recyclage de ses produits. Veuillez éliminer et/ou recycler ce Produit et toutes les batteries conformément à vos réglementations locales.

AVERTISSEMENT :

Ce Produit peut vous exposer à des produits chimiques, notamment le styrène, reconnu par l'État de Californie pour provoquer le cancer, et le bisphénol A (BPA), reconnu par l'État de Californie pour provoquer des malformations à la naissance ou d'autres troubles de la reproduction. Pour plus d'informations, rendez-vous sur <http://www.P65Warnings.ca.gov>.

Tous droits réservés. Toute reproduction est interdite sans autorisation préalable.